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KRK Bestyrelsesmøde, d.14. september 2020 

Deltagere: Betina Svare, Lotte Ekelund Kotzebue, Evy Davidsen Rosenbjerg, Mette Rentzius 

Pedersen, Juliet Vinther Troelstrup, Natasja Gürel Pedersen, Linda Jensen. 

Referent: Evy 

1) Valg af referent: Evy  

2) Møde med fonden 

a. Vi har netop afholdt et rigtig godt opstartsmøde med fondens bestyrelse. Vi glæder 

os til et godt samarbejde mellem klub og fond.  

3) Opsamling fra sidste møde 

Vi har modtaget overlevering på mange af opgaverne. Der mangler endnu noget 

overlevering, oplæring og adgange for at vi helt er oppe og køre som ny bestyrelse. Det hele 

er dog igangsat.  

Mette og Evy har byttet roller, da det er et bedre match med kompetencer og tid. Det 

betyder, at Evy er sekretær og Mette er kasserer.  

4) Økonomi 

Margit hjælper til indtil overleveringen er gennemført i bank mm.  

5) Ansvarsfordeling 

Vi har snakket mere om ansvarsfordeling internt i bestyrelsen og fået fordelt de vigtigste 

poster og opgaver.  

6) Beslutningspunkter 

a. Det besluttes, at Susanne gerne må bruge 20 min. pr. rytter, for de ryttere, der har 

behov for det.  

b. Det besluttes, at vi undersøger om Anja kan flytte sin bomtræning et par timer.  

c. Det besluttes, at der skal indkøbes materiale og laves cavalettis.  

d. Det besluttes, at vi snart skal holde en arbejdsdag, for at gøre klar til 

indendørssæsonen.  

e. Det besluttes, at udskyde afholdelse af medlemsmøde pga. corona.  

f. Det besluttes, at vi skal lave velkomstbrev til nye medlemmer.  

7) Stævneudvalg 

Der er afholdt et møde mhp. at skabe et godt samarbejde mellem stævneudvalg og den nye 

bestyrelse, hvor vi har forventningsafstemt samarbejdsformen og afklaret hvordan 
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bestyrelsen kan supportere udvalget. Derudover er det blevet diskuteret hvordan udvalget 

skal se ud fremadrettet og vi glæder os meget til de kommende stævner. Bestyrelsen har 

lovet at hjælpe med at skabe gode muligheder for, at klubbens medlemmer kan hjælpe til 

under stævner og vi vil snarest annoncere tiltag hertil.  

8) Baneudvalg 

Det besluttes, at der er behov for rekruttering af nye medlemmer til baneudvalget.  

9) Andet 

a. Ridehusplaner: 

Vi vil snarest revidere og opdatere ridehusplanerne. De opdaterede planer bliver lagt 

op på hjemmesiden mm. så snart de er klar.  

b. Corona: 

Vi undersøger om det kan forbedre sikkerheden for klubbens medlemmer med 

yderligere tiltag ift. Corona-restriktioner.  

 


